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JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. szeptember 28-án 
megtartott ünnepi cikluszáró ülésérıl. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Holló Imre polgármester: 

Köszönti a testület tagjait, valamint a megjelent vendégeket. Megállapítja, hogy a testület 11 
fıvel jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Nagy Károlyné és Fekete József képviselıket. 
Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontokat tárgyalja meg a testület. Kéri, hogy 
aki ezzel egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapítja, hogy a Képviselı-testület egyhangúan egyetértett a javaslattal. 
 
NAPIREND 1./ Beszámoló az önkormányzat ciklus idıszak alatt végzett tevékenységérıl 
  (szóbeli elıterjesztés) 

Elıadó: Holló Imre polgármester 
 
Holló Imre polgármester: 
 
Ismerteti a beszámolót. (Írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
 
Kéri, hogy a beszámolóval kapcsolatban tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
 
Kolozsváriné Tarjányi Mária képviselı: 
Megköszöni, hogy a Csengıvár Óvoda felújítását sikeres pályázati támogatással lehetıvé 
tették, melynek az átadása szeptember 20-án meg is történt.  
 
Fekete József képviselı: 
Véleménye, hogy rosszabb 4 évet ne zárjon a Képviselı-testület, mint a jelenlegi. Jelen 
gazdasági körülmények között összesen mintegy 320 millió Ft-os támogatást négy évre 
elosztva is – évenként 80 millió Ft-al lehet számolni. Ezért vitatkozna azokkal, aki azt állítják, 
hogy nem történt semmi ezen a településen. Nem lehet összehasonlítani más településekkel 
Recsket – hiszen mindenhol mások az adottságok, más-más összegekbıl gazdálkodnak. (Pl. 
az iparőzési adó bevételek eltérı nagyságrendőek). Az oktatásra fordított összeg nem kis 
pénzösszeget jelent – de mint kötelezı feladat felvállalták a gyermekek helyben maradása és 
magas színvonalú oktatása érdekében, – de ezt a fejlesztések rovására kell megvalósítani. Az 
egészségügy területén jelentıs fejlıdés és büszkék kell, hogy legyenek az épülı új 
egészségügyi központra és mentıállomásra, úgy mint az Óvodára is. Természetes dolog, hogy 
vannak még gondok problémák a településen, de ezt  mindig fokozatosan, rangsorolva kell 
megoldani. Igaz a fejlesztésekre hitelt kellett felvenni, de ütemezni kell a visszafizetését. A 
pályázati támogatást emiatt nem lett volna szabad elszalasztani.   
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Maruzs András képviselı: 
İ az egyik  - mint örök kritikus - aki nem biztos, hogy úgy látja, ahogy Fekete úr, vitába is 
száll vele – ha nem itt, bárhol más helyen is. 
Vannak eredmények, ez vitán felüli. De vannak elkeserítı dolgok is. Pl. a mostani 
beszámolóban olvasható, hogy az ÉMÁSZ épületét megvásárolta az Önkormányzat 14,7 
millió Ft-ért, ugyanakkor a 2008. évi beszámoló 5. sz. mellékletében más szám szerepel (16 
millió 600 ezer Ft) – 2 millió Ft-os eltéréssel. De ugyanezt mondhatja a Bem út 2007. évben 
végzett felújítási munkáinál is – a 2007. évi zárszámadási beszámolóban 15.000.079.-Ft, a 
mostaniban 18.100.000 ezer Ft szerepel – ez is feltupírozódott valahogy. Még szomorúbb a 
tankönyvtámogatással kapcsolatos észrevételezése. A jegyzı asszonytól kért egy névsort 
írásban, most harmadszor kéri szóban, hogy azt szíveskedjen átadni. 
 
Holló Imre polgármester: 
Az ÉMÁSZ épületnél vélt számszaki eltérés oka, hogy az épületet nem készpénzért vette az 
Önkormányzat, hanem 5 éves futamidejő hitel segítségével. A kamatok nélküli összeget 
hasonlította össze a képviselı a kamattal növelt összeggel. 
A Bem út felújításánál a zárszámadási táblázatban a felújítások áfá-ja külön soron szerepel – 
ekkor 20 % volt az áfa – ezt is hozzá kell adni a 15 millió Ft-hoz és akkor megkapjuk a 
18.100.000.-Ft-ot. 
 
Fekete József képviselı: 
Kérte az elızı testületi ülésen, hogy a mai összejövetel legyen ünnepélyes. Minden évben volt 
zárszámadási beszámoló. A féléves költségvetést minden évben jóváhagyta a képviselı-
testület. Ezeknek a számtömegeknek a felvetése a cikluszáró testületi-ülés lealacsonyítása. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Maruzs úrnak a jegyzıhöz írt levele szeptember 22-én érkezett, hivatali jogkörben elbírálva 
válaszolt is rá, melyet faxon nem továbbított, de most át tudja adni, annak ellenére, hogy 8 
nap áll a válaszadásra. Ismerteti a Képviselı-testülettel a válaszlevelet. (jegyzıkönyvhöz 
csatolva) Amennyiben Maruzs úr hozzájárul, ismerteti a beadvány elızményeit is.  

(Maruzs András képviselı hozzájárult az elızmények ismertetéséhez). 
A tankönyvtámogatásról szóló határozat, olyan normatív határozat, amit a képviselı-testület 
az elmúlt 10 évben minden évben meghozott. Az elızı testületi ülésen is adott tájékoztatást 
arról, hogy ezt a támogatást az elmúlt évben 135 fı vette igénybe. A múlt évben Maruzs úr 
elmulasztotta erre családját figyelmeztetni, és a támogatást nem vették igénybe. Ez a kiadás a 
múlt év gazdálkodását terhelte, de polgármester úr a szakmai teljesítést leigazolva hozzájárult, 
hogy most utólag – szabályos igazolás bemutatása mellett - visszamenıleg kerüljön 
kifizetésre a tavalyi évre vonatkozó tankönyvtámogatás. A tankönyvtámogatást igénybevevık 
listájából nem fog kiderülni, hogy ki nem vette igénybe – illetve ha ki is derül, következtetést 
nem lehet levonni, hogy miért nem. Mert aki nem vette igénybe az megtehette szabad 
akaratából, illetve azért mert – elfelejtette, vagy nem volt tájékozott.  
 
Holló Imre polgármester: 
A napirendi pontra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki a ciklus idıszak alatt végzett tevékenységérıl készült polgármesteri beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület 1 ellenszavazat és 11 igen szavazattal elfogadta a 
beszámolót. 
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65/2010.(IX.28.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete megvitatta 
az önkormányzat ciklus idıszak alatt végzett tevékenységérıl készült 
polgármesteri beszámolót és azt többségi szavazattal elfogadta. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:  polgármester 
 

 
Holló Imre polgármester: 
 
A képviselı-testület munkáját segítı, döntéseit elıkészítı bizottságok munkáját értékeli. A 
testület négy évvel ezelıtt létrehozta az Ügyrendi Bizottságot, a Pénzügyi Bizottságot, a 
Településfejlesztési és Gazdasági Bizottságot, az Egészségügyi és Szociális Bizottságot, 
valamint az Oktatási- Mővelıdési és Sport Bizottságot. Az elmúlt négy év alatt is 
megtapasztalhatták, hogy a bizottságokra nagy munka hárul. Ezt követıen megköszöni a 
bizottsági tagok 4 éves munkáját és átadja  a jelképes ajándékokat és emléklapokat. 
 
Értékeli a településen mőködı Cigány Kisebbségi Önkormányzat munkáját, mint a 
beszámolóban is ismertette, jól együttmőködtek, sikeres munkát végeztek. Megköszöni a négy 
év munkáját, ezután részükre szintén átadja az emléklapokat. 
 
Az Önkormányzat és civil szervezetek kapcsolatát értékeli. A civil szervezek erısödtek, egyre 
több pályázaton sikeres támogatást nyertek. Több nagyobb rendezvényt tudtak ezáltal 
lebonyolítani. További sikeres munkát kívánva, minden civil szervezetnek megköszöni  
tevékenységét.  
 
Megköszöni a Képviselı-testület 11 tagjának munkáját. Úgy gondolja, hogy mindenkit egy 
cél vezérelt. A tisztségviselık minden tájékoztatást megadtak részükre. Ezt követıen átadja az 
emléklapokat. 
 
Holló Imre alpolgármester: 
A Képviselı-testület nevében megköszöni a polgármester négy éves munkáját és részére 
átadja az emléklapot. 
 
Holló Imre polgármester: 
A magyar önkormányzatiságnak 20 éves évfordulója van. 1990. szeptember 30-án tartották a 
rendszerváltás utáni elsı demokratikus önkormányzati választásokat. A mi településünkön a 
megválasztott képviselık Fekete József polgármester úr vezetésével 1990. október 25-én 
tartották alakuló ülésüket. Ezen mint képviselı – jelenleg is köztünk lévı két személy is részt 
vett – Borsos Mátyás és Pabolkov József. Sokszor igazi lokálpatriótaként, személyes 
érdekeltségüket félretéve, minden esetben a többség, a település érdekében döntöttek. A 
döntések meghozatala után, a megvalósításban is mindig aktívan vettek részt. A közelmúltban 
úgy döntöttek, hogy 20 év után nem indulnak újra az önkormányzati választásokon. A két 
képviselınek példamutató munkáját megköszöni. Felkéri Nagy Károlyné és Kochné Holló 
Edit képviselı asszonyt, hogy az önkormányzat jelképes ajándékát adja át. Az ajándék egy-
egy fényképalbum, mely végigkíséri a képviselıi tevékenységük 20 éves munkáját.  
Kívánja, hogy a továbbiakban is kísérje ıket a település lakosságának megbecsülése.  
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Pabolkov József képviselı: 
Megköszöni az elismerı szavakat. Köszönetet szeretne mondani elsısorban a Hivatal 
dolgozóinak, mert sokan nem tudják, hogy az elıkészítı munkában milyen odaadó, 
következetes, hozzáértı és a jegyzı asszony magas szintő tudását igénybe véve kell 
elıkészíteni a testület elé kerülı anyagokat. E nélkül nem tudnának min vitatkozni. 
Megköszöni a polgármester úrnak és a jegyzı asszonynak – számára igen magas színvonalú, 
közért tevékenykedı munkáját, mely mindig elsıdleges volt számukra. Annak ellenére, hogy 
voltak viták, a 20 év eredménye önmagáért beszélt, még akkor is, ha vannak akik azt állítják, 
hogy Recsken nem történt semmi. Ezt az állítást senki részérıl nem tudja elfogadni. Szeretné 
megköszönni képviselı társainak is, hogy olykor keményen megfogalmazott véleményét, 
kritikáját türelemmel fogadták, melyet nem bántó szándékkal tett. Az indulóknak és a 
választások után maradóknak sok sikert kíván.  
 
Borsos Mátyás képviselı: 
Az elıtte szóló képviselı társa mindent elmondott, amellyel ı is egyetért. Mindenkinek 
megköszöni az együttmőködést, további jó munkát kíván az elkövetkezı testületnek. 
 
Holló Imre polgármester: 
Az Önkormányzatban 2002-tıl dolgozott képviselıként Fejesné Bolyki Katalin, aki a mostani 
önkormányzati választáson szintén nem indul újra. Megköszöni eddig végzett áldozatos 
munkáját és átadja az önkormányzat jelképes ajándékát. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, megköszönte a részvételt és a megjelent 
résztvevıket meghívta a Központi Konyha éttermében tartandó állófogadásra. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 Varró Gyuláné Holló Imre 

 címzetes fıjegyzı polgármester 

 

 

 

 

  Nagy Károlyné  Fekete József 

 jegyzıkönyvhitelesítı jegyzıkönyvhitelesítı 

 


